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Or. 0002.8.2022 

 

PROTOKÓŁ NR XLI/2022 

RADY MIASTA WYSOKIE MAZOWIECKIE 

z dnia 28 września 2022 r. 

 

Z posiedzenia XLI sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie przeprowadzonej 

w dniu 28 września 2022 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Wysokiem Mazowieckiem. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  poprosił uczestników posiedzenia o powstanie 

i uczczenie minutą ciszy zmarłego 26 września 2022 roku Edwarda Roszkowskiego Burmistrza 

Miasta Wysokie Mazowieckie w latach 1990-1992. 

Otwarcie sesji nastąpiło o godz. 11 00. Na ustawowy 15 osobowy stan Rady Miasta, 

w momencie otwarcia uczestniczyło 13 radnych w związku z czym Przewodniczący Rady stwierdził, 

prawomocność posiedzenia. Nieobecny Radny Józef Sokolik. Przewodniczący Rady Miasta Marek 

Kajurek przywitał zaproszonych gości (listy obecności w załączeniu). Przewodniczący Rady Miasta 

Marek Kajurek poinformował, że porządek obrad został radnym dostarczony wraz z materiałami na 

sesję, po czym go odczytał: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie. 

4. Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta 

Wysokie Mazowieckie. 

5. Zapoznanie z sytuacją na rynku pracy w mieście Wysokie Mazowieckie. 

6. Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu miasta za I półrocze 2022 roku. 

7. Podjęcie Uchwały w sprawie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

organizacjami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2023 rok. 

8. Podjęcie Uchwały w sprawie utworzenia związku powiatowo-gminnego pod nazwą Związek 

Powiatowo-Gminny „Łomżyńskie Forum Samorządowe”. 

9. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Związku Powiatowo-Gminnego „Łomżyńskie 

Forum Samorządowe”. 

10. Podjęcie Uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie 

z wychowania przedszkolnego w przedszkolach prowadzonych przez Miasto Wysokie 

Mazowieckie. 

11. Podjęcie Uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie regulaminu określającego wysokość 

stawek i szczegółowe warunki przyznawania dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego i za warunki pracy, wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i za godziny 

zastępstw doraźnych oraz nagród nauczycielom zatrudnionym w przedszkolach i szkołach 

miejskich. 

12. Podjęcie Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

Skarbu Państwa z zasobu Agencji Mienia Wojskowego Oddział Regionalny w Olsztynie. 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie 

Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań 

na lata 2022-2025. 

15. Interpelacje i wnioski. 

16. Sprawy różne. 

17. Zapytania i wolne wnioski. 

18. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi lub wnioski do porządku obrad. Nie 

zgłoszono.  

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 14 radnych, 

głosowało 14 radnych, za przyjęciem 14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że porządek został przyjęty jednogłośnie.  

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XXXIX Sesji Rady Miasta Wysokie Mazowiecki. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że protokół był dostarczony radnym 

pocztą elektroniczną oraz był dostępny w biurze rady, zapytał o uwagi- nie wniesiono, następnie 

poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Miasta. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 14 radnych, głosowało 14 

radnych, za przyjęciem 14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że protokół został przyjęty jednogłośnie. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.4 Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta. 

Informację z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta za okres od 

26 sierpnia 2022 roku do 28 września 2022 roku (informacja w załączeniu do protokołu) 

przedstawił Burmistrz Miasta Wysokie Mazowiecki Jarosław Siekierko. 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko poinformował o podjętych działaniach w okresie międzysesyj-

nym, głównie o: 

- wygranej sprawie sądowej w Sądzie Najwyższym w sprawie zwrotu należności za dokumentację 

na przebudowę i adaptację budynku dworca autobusowego. Firma - Biuro Projektowe Borys - 

wpłaciła już na konto miasta kwotę 133 tys. zł.  

- ogłoszonym postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego na ,, Dostawę i montaż wyposa-

żenia placówki Klub Senior + w Wysokiem Mazowieckiem"- sprzęt rehabilitacyjny i komputerowy. 

Klub seniora zajmuje 2 pomieszczenia w budynku dworca autobusowego. Projekt realizuje Miejski 

Ośrodek Pomocy Społecznej. 

- przekazaniu Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej do realizacji zadań z zakresu ustawy o 

szczególnych rozwiązaniach w zakresie niektórych źródeł ciepła w związku z sytuacją na rynku pa-

liw – wypłaty dodatku węglowego. 

- Powołaniu Pani Anny Kamińskiej na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Kultury w Wysokiem Mazo-

wieckiem od dnia 29 października 2022 roku do dnia 28 października 2026 roku. 

- Złożonym wniosku na monitoring w mieście. Miasto otrzymało dofinansowanie z MSWiA na ten 

cel w kwocie 100 tys. zł. Samorząd Miasta z własnego budżetu musi dołożyć do tej inwestycji mi-
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nimum 20% jej wartości. Kamery będą zamontowane przede wszystkim w blokach przy ulicy Armii 

Krajowej i 1 Maja oraz w dwóch parkach. Kamery mają zostać uruchomione do końca tego roku. 

- Poinformował, że w najnowszym naborze o dofinansowania z Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg Miasto Wysokie Mazowieckie złożyło trzy wnioski. Jeden z nich dotyczy przebudowy skrzy-

żowań na ulicy Jagiellońskiej. Na jednym z nich pojawiłyby się światła. 

- Miasto w najnowszym naborze będzie aplikowało o rządowe środki na trzy inwestycje drogowe - 

remont ul. Plac Odrodzenia, budowę ulicy między Ludową a Aleją Niepodległości oraz moderniza-

cję dwóch skrzyżowań z ul. Jagiellońską. Przebudowane mają zostać skrzyżowania ulicy Jagielloń-

skiej z ulicą Dolną oraz ulicą Długą. Na skrzyżowaniu z ulicą Długą planowana jest sygnalizacja 

świetlna. 

Szacowany koszt tej inwestycji to ok. 2,5 mln złotych. Jeśli chodzi o remont ul. Plac Odrodzenia 

planowany koszt zadania to 2,7 mln zł. Budowa nowej ulicy pomiędzy Ludową a Aleją Niepodległo-

ści – to koszt ok. 8 mln zł. 

Nie zgłoszono pytań. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że rada przyjęła bez uwag przedstawione 

sprawozdanie. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.5 Zapoznanie z sytuacją na rynku pracy w mieście Wysokie Mazowieckie. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że sprawozdanie zostało przesłane 

radnym w formie elektronicznej.  Poprosił o stanowisko komisji. 

Pozytywne opinie do projektu uchwały przedstawili: 

Przewodniczący Komisji Rodziny i Polityki Społecznej Karol Nowicki 

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek otworzył dyskusję. 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko przekazał podziękowanie obecnej na sali Dyrektor 

Powiatowego Urzedowu Pracy za sprawną współpracę pomiędzy urzędami. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że stopa bezrobocia 5,3 % jest niska, 

bezrobocie jest higieniczne, zaznaczył również że przeznacza się również wysoką kwotę 

około 6 mln zł na walkę z bezrobociem. Przewodniczący zwrówił również uwagę na 

zmniejszajacającą się ilość obcokrajowców, zatrudnionych na terenie powiatu 

wysokomazowieckiego. Przewodniczący podziękował Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy za 

szczegółową analizę, w związku z brakiem pytań i uwag stwierdził że rada przyjęła bez uwag i z 

aprobatą przedstawioną analizę. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 6. Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu miasta za I półrocze 2022 roku. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że sprawozdania radni otrzymali 

pocztą elektroniczną. Sprawozdanie było przedmiotem analizy wszystkich komisji stałych rady oraz 

komisji rewizyjnej, poprosił o opinię: 

Pozytywne opinie do informacji przedstawili: 

- Przewodniczący Komisji Rodziny i Polityki Społecznej Karol Nowicki 

 - Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Sylwia Wasilewska 

- Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski 
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- Przewodniczący Komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski  

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Lech Jamiołkowski  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek odczytał pozytywną opinię RiO z dnia  30 sierpnia 

2022 roku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonej przez Burmistrza Miasta Wysokie 

Mazowieckie informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2022 roku .  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi lub pytania do sprawozdania – nie 

zgłoszono. 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko poinformował, że aktualnie trwa kompleksowa kontrola 

Regionalnej Izby Obrachunkowej, która średnio odbywa się raz na 4 lata. Jedyne zagrożenie dla 

budżetu stanowi sprzedaż mienia, ruch nieruchomości zatrzymał się, aktualnie wdrażane są 

oszczedności, rząd zapowiada wsparcie dla samorzadów.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie przyjęcie informacji o 

przebiegu wykonania budżetu miasta za I półrocze 2022 roku. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, głosowało 14 radnych, za przyjęciem 14, przeciw 0, 

wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że informacja została podjęta jednogłośnie 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 7. Podjęcie Uchwały w sprawie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

oraz organizacjami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że 

projekt uchwały w sprawie radni otrzymali pocztą elektroniczną. Projekt był przedmiotem analizy 

komisji Rodziny i Polityki Społecznej oraz Kultury i Oświaty, poprosił o opinię. 

Pozytywne opinie do projektu uchwały przedstawili: 

 Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Sylwia Wasilewska poinformowała o zaproponowanej 

poprawce komisji, zmiana została przegłosowana i przyjęta jednogłośnie. Po przeanalizowaniu 

zapis w IX części tj. środki finasowe na realizację programu zaproponowano zmianę 

słowa ,,przeznacza się“ na ,,planuje się przeznaczyć“. 

Przewodniczący Komisji Rodziny i Polityki Społecznej Karol Nowicki przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały ze zmianami zaproponowanymi przez komisję Kultury i Oświaty. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz organizacjami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2023 rok wraz ze zmianą. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, głosowało 14 radnych, za przyjęciem 14, przeciw 0, 

wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XLI/240/2022 z dnia 28 września 2022r w sprawie programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi oraz organizacjami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

na 2023 rok w załączeniu do protokołu) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 8. Podjęcie Uchwały w sprawie utworzenia związku powiatowo-gminnego pod nazwą Związek 

Powiatowo-Gminny „Łomżyńskie Forum Samorządowe”. 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XLI.240.2022.2022-09-28.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XLI.240.2022.2022-09-28.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XLI.240.2022.2022-09-28.pdf/attachment.1
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Przewodniczący Rady Miasta Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że 

projekt uchwały radni otrzymali pocztą elektroniczną. Projekt był przedmiotem analizy komisji 

finansowej oraz komisji funkcjonowania miasta , poprosił o opinię. 

Pozytywne opinie do projektu uchwały przedstawili: 

- Przewodniczący Komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski  

- Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały – nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

utworzenia związku powiatowo-gminnego pod nazwą Związek Powiatowo-Gminny „Łomżyńskie 

Forum Samorządowe”. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, głosowało 14 radnych, za przyjęciem 14, przeciw 0, 

wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XLI/241/2022 z dnia 28 września 2022r w sprawie utworzenia związku powiatowo-

gminnego pod nazwą Związek Powiatowo-Gminny „Łomżyńskie Forum Samorządowe” 

w załączeniu do protokołu). 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 9. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Związku Powiatowo-Gminnego „Łomżyńskie 

Forum Samorządowe”. 

Przewodniczący Rady Miasta Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że 

projekt uchwały radni otrzymali pocztą elektroniczną. Projekt był przedmiotem analizy komisji 

finansowej oraz komisji funkcjonowania miasta , poprosił o opinię. 

Pozytywne opinie do projektu uchwały przedstawili: 

- Przewodniczący Komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski  

- Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały – nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Statutu Związku Powiatowo-Gminnego „Łomżyńskie Forum Samorządowe”. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, głosowało 14 radnych, za przyjęciem 14, przeciw 0, 

wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XLI/242/2022 z dnia 28 września 2022r w sprawie przyjęcia Statutu Związku 

Powiatowo-Gminnego „Łomżyńskie Forum Samorządowe” w załączeniu do protokołu). 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 10. Podjęcie Uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach prowadzonych przez Miasto Wysokie 

Mazowieckie. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały zmieniającej 

Uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w 

przedszkolach prowadzonych przez Miasto Wysokie Mazowieckie radni otrzymali pocztą 

elektroniczną. Projekt był przedmiotem analizy komisji Kultury i Oświaty, poprosił o opinię. 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XLI.241.2022.2022-09-28.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XLI.241.2022.2022-09-28.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XLI.241.2022.2022-09-28.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XLI.242.2022.2022-09-29.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XLI.242.2022.2022-09-29.pdf/attachment.1
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Pozytywną opinię do projektu uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty 

Sylwia Wasilewska. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o głosy w dyskusji, nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmieniającej Uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w przedszkolach prowadzonych przez Miasto Wysokie Mazowieckie. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, głosowało 14 radnych, za przyjęciem 14, przeciw 0, 

wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XLI/243/2022 z dnia 28 września 2022r zmieniająca Uchwałę w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach prowadzonych przez 

Miasto Wysokie Mazowieckie w załaczeniu do protokołu). 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 11. Podjęcie Uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie regulaminu określającego wysokość 

stawek i szczegółowe warunki przyznawania dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego i za warunki pracy, wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i za godziny 

zastępstw doraźnych oraz nagród nauczycielom zatrudnionym w przedszkolach i szkołach 

miejskich. 

Przewodniczący Rady Miasta Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że 

projekt uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie regulaminu określającego wysokość stawek i 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za 

warunki pracy, wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i za godziny zastępstw doraźnych oraz 

nagród nauczycielom zatrudnionym w przedszkolach i szkołach miejskich, radni otrzymali pocztą 

elektroniczną. Projekt był przedmiotem analizy komisji Kultury i Oświaty, poprosił o opinię. 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Sylwia Wasilewska poinformowała o pozytywnej opinii 

komisji.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o głosy w dyskusji, nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej 

Uchwałę w sprawie regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki 

przyznawania dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy, 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i za godziny zastępstw doraźnych oraz nagród 

nauczycielom zatrudnionym w przedszkolach i szkołach miejskich. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, głosowało 14 radnych, za przyjęciem 14, przeciw 0, 

wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XLI/244/2022 z dnia 28 września 2022r zmieniająca Uchwałę w sprawie regulaminu 

określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy, wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i za 

godziny zastępstw doraźnych oraz nagród nauczycielom zatrudnionym w przedszkolach i szkołach 

miejskich. w załączeniu do protokołu). 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XLI.243.2022.2022-09-28.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XLI.243.2022.2022-09-28.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XLI.243.2022.2022-09-28.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XLI.244.2022.2022-09-28.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XLI.244.2022.2022-09-28.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XLI.244.2022.2022-09-28.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XLI.244.2022.2022-09-28.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XLI.244.2022.2022-09-28.pdf/attachment.1
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Ad 12. Podjęcie Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

Skarbu Państwa z zasobu Agencji Mienia Wojskowego Oddział Regionalny w Olsztynie. 

Przewodniczący Rady Miasta Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że 

projekt uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

Skarbu Państwa z zasobu Agencji Mienia Wojskowego Oddział Regionalny w Olsztynie, radni 

otrzymali pocztą elektroniczną. Projekt był przedmiotem analizy komisji funkcjonowania miasta, 

poprosił o opinię komisji. 

Pozytywną opinię do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji 

Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o głosy w dyskusji, nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości Skarbu Państwa z zasobu Agencji Mienia 

Wojskowego Oddział Regionalny w Olsztynie. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, głosowało 14 radnych, za przyjęciem 14, przeciw 0, 

wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XLI/245/2022 z dnia 28 września 2022r w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie nieruchomości Skarbu Państwa z zasobu Agencji Mienia Wojskowego Oddział Regionalny w 

Olsztynie. w załączeniu do protokołu) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że 

projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok radni otrzymali pocztą 

elektroniczną. Przewodniczący wskazał, że tydzień wcześniej przedstawiony był jeden projekt, który 

został uzupełniony i został przesłany elektronicznie radnym. Nie zmiania się budżetu, a zapisy w 

poszczególnych paragrafach. Projekt był przedmiotem analizy komisji finaoswej, poprosił o opinię. 

Pozytywną opinię do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Finansowej Wojciech 

Moczydłowski. 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko przedstawił informację w przedmiocie projektu uchwały 

w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, głosowało 14 radnych, za przyjęciem 14, przeciw 0, 

wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XLI/246/2022 z dnia 28 września 2022r w sprawie zmian w budżecie miasta na 

2022 rok. wzałączeniu do protokołu). 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie 

Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-

2025. 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLI.245.2022.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLI.245.2022.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLI.245.2022.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20XLI.246.2022%20z%20dn.%202022-09-28.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20XLI.246.2022%20z%20dn.%202022-09-28.pdf/attachment.1
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Przewodniczący Rady Miasta Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że 

projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie 

na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2025 radni 

otrzymali pocztą elektroniczną. Projekt był przedmiotem analizy komisji finaoswej, poprosił o 

opinię. 

Pozytywną opinię do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Finansowej Wojciech 

Moczydłowski. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do przedstawionego projektu - nie 

zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2022-

2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2025. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, głosowało 14 radnych, za przyjęciem 14, przeciw 0, 

wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XLI/247/2022 z dnia 28 września 2022r w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2022-2025 w załączeniu do protokołu). 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 15. Interpelacje i wnioski. 

Nie zgłoszono. 

Ad 16. Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zaproponował powrót do przedstawionego grafiku 

dyżurów w związku z tym, iż sytuacja epidemiczna nie ulega pogorszeniu. Przewodniczący poprosił 

pracownika biura rady o powiadomienie następnej osoby, od 1 października. 

Ad 17. Zapytania i wolne wnioski. 

Nie zgłoszono. 

Ad 18. Zamknięcie obrad sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad (godz. 12 30) 

Przewodniczący Rady Miasta Strona zamknął XLI sesję Rady Miasta.  

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta)  

Integralną część protokołu stanowi wykaz głosowań imiennych oraz nagranie obrad sesji.  

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokolant  

Damian Cieślukiewicz  

 

 

Przewodniczący Rady Miasta Wysokie Mazowieckie  

   Marek Kajurek 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XLI.247.2022%20z%20dn.28.09.2022%20zmiana%20WPF.rtf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XLI.247.2022%20z%20dn.28.09.2022%20zmiana%20WPF.rtf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XLI.247.2022%20z%20dn.28.09.2022%20zmiana%20WPF.rtf/attachment.1

